
 

       Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

 

Är Nacka en superkommun? 

Under den gångna vintern och våren har vi, genom Metoo-kampanjen, hört många kvinnor inom 
vitt skilda yrken och på många olika arbetsplatser, vittna om övergrepp och trakasserier. Troligen är 
det vi hört och sett också bara toppen av ett isberg. Säkert har betydligt flera än de som trätt fram 
öppet råkat ut för liknande händelser. 
I Nacka har det varit mycket tyst i frågan. Men är Nacka verkligen en sådan superkommun att 
sådant som händer på andra ställen inte händer här? Det verkar tämligen osannolikt. Och det finns 
alltid en risk att det ska hända igen. 
 
Vi undrar därför: 

 Har det framkommit något som tyder på att kvinnor råkat ut för trakasserier eller övergrepp 
på kommunens arbetsplatser? 

 I vilken omfattning har det i så fall inträffat de senaste åren? 
 Om det inte har framkommit några fall: Vad har Nacka kommun gjort för att ta reda på 

omfattningen av sexuella trakasserier och övergrepp mot kvinnor (finns det till exempel 
frågor om det på medarbetarenkätten)? 

 Vad gör man för att förebygga/förhindra att det händer? 
 En stor del av verksamheterna i Nacka drivs ju inte av kommunen själv men finansieras 

ändå med kommunens pengar - hur säkerställer man att det inte förekommer trakasserier 
eller övergrepp mot kvinnor inom dessa? 
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